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Protokół  XXIII sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  29 października 2020 roku 

 

                Obrady dwudziestej trzeciej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się 

o godzinie 900  i trwały do godzinny 1115. W obradach sesji uczestniczyło 12 radnych zgodnie 

z listą obecności, nieobecni radni: Mirosław Małecki, Krzysztof Suliga i Czesław 

Młynarczyk.  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy 

2. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

3. Łukasz Karpiński - Wicestarosta Włoszczowski. 

 

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz.  

Przewodniczący Rady  przywitał zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady dwudziestej trzeciej sesji VIII kadencji Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 12 radnych i obrady  

są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Jerzego Wiśniewskiego.  

 

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, zmian nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Głosowanie: 12 głosów „za”, porządek został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  XXII sesji  VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał z XXII sesji Rady Miejskiej. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych i ośrodkach wsparcia, 

2) nadania honorowego obywatelstwa Gminy Włoszczowa, 

3) scalenia i podziału nieruchomości położonych we Włoszczowie, 

4) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach 

stanowiących własność Gminy Włoszczowa, 

5) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa, 

6) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok. 

6.Przedstawienie informacji o analizie oświadczeń majątkowych złożonych: 

1) Przewodniczącemu Rady Miejskiej we Włoszczowie, 

2) Burmistrzowi Gminy Włoszczowa. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamkniecie obrad. 

Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie  protokołu XXII sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XXII sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 28 września 2020r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  
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uwagi do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół 

poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 12 głosów „za”  -  protokół został przyjęty 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał  z  XXII sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XXII sesji Rady Miejskiej w dniu 28 września  2020r. podjęto                  

3  uchwał, które w dniu 29 września 2020r. przekazano: 

−  Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

o samorządzie gminnym – 1 uchwałę, 

− Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy z dnia 7 października 1992r. 

o regionalnych izbach obrachunkowych – 2 uchwały, 

−  przekazano do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego 

w trybie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. o ogłoszeniu aktów normatywnych 

i niektórych aktów prawnych - 2 uchwały. 

Burmistrz  - przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na XXII sesji. Poinformował 

również, że w okresie między sesjami wydał 11 zarządzeń dotyczących funkcjonowania 

Urzędu i jednostek organizacyjnych. 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż projekty uchwał wraz z uzasadnieniem były 

przesłane radnym, dlatego nie będą szczegółowo omawiane. Będą poddawane pod 

głosowanie w kolejności wymienionej w porządku obrad, nie będzie odczytywana treść 

uchwał.    

Do punktu 5.1 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniach chronionych i ośrodkach wsparcia 

 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXIII/159/20 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych i ośrodkach wsparcia. 

Do punktu 5.2 

nadania honorowego obywatelstwa Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Radna Anna Błaszczyk – powiedziała, że w tym projekcie uchwały brakuje regulaminu 

określającego tryb i zasady nadawania tytułu „Zasłużony  dla Gminy Włoszczowa”. 

W uchwale z 29 czerwca 2016 roku jest regulamin, w tym projekcie „na zasadzie kopiuj 

i wklej”, wielkich zmian nie ma tylko chodzi o terminarz. Czyli regulamin zostaje z tamtej 

uchwały. Czy „Zasłużony dla Gminy Włoszczowa” jest ten sam terminarz, czyli od  stycznia 

do czerwca danego roku natomiast „Honorowy obywatel” zostanie przegłosowany terminarz -

cały rok na składanie wniosków. Czy też „Zasłużony dla Gminy Włoszczowa”  będzie można 

składać wnioski również przez cały rok . 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż należy obecnie skupić się na projekcie uchwały 

dotyczącym honorowego obywatela natomiast jeśli chodzi o zasłużonego ten temat będzie 

podjęty później.  

Burmistrz – odniósł się do zadanego pytania radnej.  Poinformował, iż przedmiotowa uchwała 

dotyczy trybu, procedur i zasad nadawania tytułu „Honorowy Obywatel Gminy 

Włoszczowa”, jeśli będzie potrzeba pochylenia się nad uchwałą odnośnie „Zasłużonego dla 

Gminy Włoszczowa” temat należy zweryfikować i dopracować pod kątem  zasad podobnych 

jak przy przedmiotowej uchwale wszelkie zaproponowane zmiany będą ujęte w uchwale 

i rozpatrzone na sesji. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są jeszcze pytania do projektu uchwały, więcej pytań nie 
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wniesiono przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXIII/160/20 w sprawie nadania honorowego obywatelstwa Gminy 

Włoszczowa. 

Do punktu 5.3 

scalenia i podziału nieruchomości położonych we Włoszczowie 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXIII/161/20 w sprawie scalenia i podziału nieruchomości położonych we 

Włoszczowie. 

Do punktu 5.4 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących 

własność Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXIII/162/20 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 5.5 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Radna Anna Błaszczyk – poinformowała , iż ma uwagę co do planu , który nie jest dokładnie 

czytelny sama odszukała miejsce położenia działki nr 3351 jest ona na ulicy Dworcowej. 

Mam pytanie stosownie do art.67 ustawy cenę nieruchomości ustala się na podstawie jej 

wartości jaka jest wartość tej działki i ile pieniędzy wpłynie do kasy gminnej. 

Burmistrz – poinformował, iż każda nieruchomość wcześniej jest wyceniana przez 

Rzeczoznawcę wyceniana jest nieruchomość na podstawie cen obowiązujących na danym 

terenie tu chodzi o teren miasta Włoszczowa.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXIII/163/20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 5.6 

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Dariusz Górski Skarbnik – poinformował, iż do pierwotnego projektu uchwały w dniu 

dzisiejszym przekazał poprawki do załącznika Nr 4 „Zadania inwestycyjne roczne w 2020 r.” 

Zarządzeniem Burmistrza dokonano zmian pomiędzy zadaniami inwestycyjnymi rocznymi 

w 2020 r., a wydatkami bieżącymi.  

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXIII/164/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2020 rok. 

Do punktu 6 

Przedstawienie informacji o analizie oświadczeń majątkowych złożonych: 

1) Przewodniczącemu Rady Miejskiej we Włoszczowie, 

2) Burmistrzowi Gminy Włoszczowa. 

Przewodniczący Rady  przedstawił analizę oświadczeń majątkowych złożonych przez 

radnych Rady Miejskiej we Włoszczowie za 2019 rok 

                 Zgodnie z art. 24 h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym  (Dz. U. z 2020 r. poz.713 ze zm. ) informuję o :    

1. osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły po terminie, 



4 

 

 

2. nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych 

wraz z  ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia, 

3. działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi                                      

w analizowanych oświadczeniach majątkowych. 

 

Ad. 1 

Informacja o osobach, które nie złożyły oświadczeń majątkowych lub złożyły je po terminie: 

Oświadczenia majątkowe radnych Rady Miejskiej we Włoszczowie według stanu na dzień            

31 grudnia 2019 roku zostały złożone w terminie tj. do dnia 31 maja 2020 roku. 

Wykonując dyspozycję art. 24h ust.6  ustawy samorządowej oświadczenia majątkowe                

14 radnych w dniu 02 czerwca 2020 roku przesłane zostały do właściwego Urzędu 

Skarbowego ze względu na miejsce zamieszkania osób składających oświadczenia.  

W dniu 28 kwietnia 2020 roku oświadczenie majątkowe Przewodniczącego Rady zostało 

przekazane Wojewodzie Świętokrzyskiemu. 

Ad. 2  

Informacja o nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach 

majątkowych wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe 

oświadczenia. 

Naczelnik Urzędu Skarbowego we Włoszczowie przy piśmie znak: 2615 SKA-4006.3.2020 

z dnia 23 października 2020r. poinformował, że oświadczenia majątkowe radnych zostały 

złożone w terminie. W wyniku przeprowadzonej przez Urząd Skarbowy analizy oświadczeń 

majątkowych stwierdzono błędy formalne w oświadczeniach: 

-  Pani Anny Błaszczyk, 

-  Pana Roberta Suligi, 

- Pana Piotra Turczyńskiego 

polegające na niedołączeniu do oświadczeń kserokopii zeznania o wysokości osiągniętego 

dochodu w roku podatkowym 2019. Po wezwaniu nieprawidłowości  te zostały uzupełnione.  

Oświadczenia majątkowe poddano weryfikacji pod kątem zgodności ujawnionych kwot 

dochodów z wysokością wykazanych w zeznaniu podatkowym za 2019 rok oraz 

informacjami o dochodach będących w posiadaniu urzędu skarbowego.  

W oświadczeniach majątkowych złożonych przez radnych: 

- Pana Grzegorza Dudkiewicza 

- Pana Zbigniewa Pasonia  

- Pana Romana Sybisa 

- Pana Mirosława Małeckiego 

stwierdzono rozbieżności w zakresie wykazanego dochodu. Po złożeniu stosownych  

wyjaśnień okazało się, że były to oczywiste omyłki. 

Ponadto oświadczenia majątkowe sprawdzono pod kątem prawidłowości wykazanego 

majątku nieruchomego i ruchomego w relacji z deklaracjami od czynności  cywilnoprawnych 

oraz ewidencją czynności majątkowych  - nie stwierdzono nieprawidłowości. 

Ad.3 

Informacja o działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi 

w analizowanych oświadczeniach majątkowych. 

Osoby u których stwierdzono uchybienia złożyły stosowne wyjaśnienia w Urzędzie 

Skarbowym we Włoszczowie 
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Publikacja oświadczeń majątkowych na stronie BIP. 

 

Burmistrz –przedstawił analizę oświadczeń majątkowych: 

 

Stosownie do art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym analizie 

poddano 29 oświadczeń majątkowych złożonych przez: 

- sekretarza gminy 

- skarbnika gminy, 

- kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Włoszczowa, 

- osoby zarządzające i członków organu zarządzającego gminnymi osobami prawnymi, 

- osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza. 

Nieprawidłowości stwierdzono w oświadczeniach majątkowych złożonych przez:  

1. Pana Sławomira Owczarka polegające na tym, że: 

- w części A w pkt II.2 przy pierwszej z wymienionych nieruchomości nie 

wskazano tytułu prawnego; 

2. Pana Dariusza Górskiego polegające na tym, że: 

- w części A w pkt IX nie wskazano tytułu prawnego do wymienionych pojazdów 

mechanicznych; 

3. Panią Barbarę Strączyńską polegające na tym, że: 

a) w części A w pkt I przy zasobach pieniężnych oraz w punktach II.1, II.2, II.3 

i II.4 przy wskazanych nieruchomościach, w pkt VIII przy ujawnionych 

dochodach oraz w pkt X nie określono przynależności wykazanych dóbr 

do majątku odrębnego lub objętego małżeńską wspólnością majątkową, 

b) w części A w pkt I wiersz 3, w pkt III i IV wiersze 2 i 3 zamiast określenia 

„nie dotyczy” wpisano „zero”, 

c) w części A w pkt X przy ujawnionych zobowiązaniach kredytowych 

nie wskazano wysokości kwoty w jakiej zaciągnięto kredyt; 

4. Panią Edytę Ciosek polegające na tym, że: 

a) w części A w pkt II przy wskazanych nieruchomościach, w pkt IX przy 

ujawnionych w wierszu 2 i 3 pojazdach mechanicznych oraz wskazanych 

w pkt X zobowiązaniach kredytowych nie określono przynależności 

do majątku odrębnego lub objętego małżeńską wspólnością majątkową, 

b) w części A w pkt IX w wierszu pierwszym nie określono tytułu prawnego 

do ujawnionego pojazdu mechanicznego; 

5. Panią Jolantę Żelichowską polegające na tym, że: 

a) w części A w pkt IX przy ujawnionym pojeździe mechanicznym nie określono 

tytułu prawnego, 

b) w części A w pkt X przy ujawnionym zobowiązaniu kredytowym nie 

wskazano kwoty w jakiej  został on zaciągnięty; 

6. Pani Anny Adamczyk polegające na tym, że : 

- w części A w pkt IX nie określono tytułu prawnego do ujawnionego pojazdu 

mechanicznego; 

7. Panią Martę Grabiec polegające na tym, że: 

- w części A w pkt IX nie określono tytułu prawnego do ujawnionego pojazdu 

mechanicznego; 
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8. Panią Ewelinę Jaworską polegające na tym, że: 

- w części A w pkt IX nie określono tytułu prawnego do ujawnionego pojazdu 

mechanicznego; 

9. Panią Jadwigę Czajor polegające na tym, że: 

a) w części A w pkt I przy zasobach pieniężnych oraz w punkcie VIII przy 

ujawnionych dochodach nie określono przynależności wykazanych dóbr 

do majątku odrębnego lub objętego małżeńską wspólnością majątkową; 

10. Panią Magdalenę Michałek polegające na tym, że: 

a) w części A nie wskazano nazwiska rodowego, 

b) oraz w części A w pkt I, w pkt VIII, i w pkt IX nie określono przynależności 

ujawnionych dóbr majątkowych do majątku odrębnego lub objętego małżeńską 

wspólnością majątkową; 

11. Pana Pawła Strączyńskiego polegające na tym, że  

a) części A nie wskazano nazwiska rodowego, 

b) oraz w części A w pkt X przy ujawnionym zobowiązaniu kredytowym 

nie wskazano jaka kwota kredytu pozostała do spłaty według stanu na dzień 

31.12.2020 r.  

12. Pana Wiktora Fatygi polegające na tym, że: 

- w części A w pkt I, VII, VIII, IX i X nie określono przynależności wykazanych 

dóbr do majątku odrębnego lub objętego małżeńską wspólnością majątkową; 

13. Pana Norberta Celebańskiego polegające na tym, że: 

a) w części A w pkt II.4 przy nieruchomości w pozycji II i pozycji III nie 

określono tytułu prawnego do nieruchomości posługując się tylko określeniem 

akt notarialny – umowa sprzedaży, 

b) w części A w pkt IX nie określono tytułu własności do wskazanego w pozycji 

pierwszej pojazdu mechanicznego; 

14. Pani Iwony Gieroń polegające na tym, że: 

- w części A w pkt IX nie określono tytułu własności do ujawnionego pojazdu 

mechanicznego; 

15. Pana Zbigniewa Hamery polegające na tym, że: 

- w części A w pkt II.2 wpisano tytuł prawny nie ujawniając nieruchomości 

do której miałby się odnosić; 

16. Pani Beaty Grzegorczyk polegające na tym, że: 

- w części A w pkt VIII nie wskazano odrębnie dochodów uzyskanych z tytułu 

zatrudnienia w Przedszkolu Samorządowym Nr 3 we Włoszczowie 

i Samorządowym Żłobku we Włoszczowie; 

17. Pani Ewy Adrianowicz polegające na tym, że: 

a) w części A w pkt I, pkt II.2, w pkt II.4, w pkt VIII, w pkt IX i pkt X nie 

określono przynależności ujawnionych składników majątkowych i dochodów 

do majątku odrębnego lub objętego małżeńską wspólnością majątkową, 

b) w części A w pkt X nie wskazano w związku z jakim zdarzeniem został 

zaciągnięty kredyt, 

c) ponadto w pkt I w pkt II.1, II.3, pkt III, IV i VII, nie wypełniono wszystkich 

rubryk oświadczenia. 
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 Wymienione wyżej osoby zostały poinformowane o stwierdzonych 

nieprawidłowościach i zobowiązane do wyeliminowania ich przy składaniu kolejnych 

oświadczeń majątkowych.  

 Oświadczenia majątkowe złożone zostały w ustawowym terminie. 

 Po jednym egzemplarzu każdego oświadczenia majątkowego przekazano do urzędu 

skarbowego właściwego ze względu na miejsce zamieszkania osoby składającej 

oświadczenie.  

Urząd Skarbowy we Włoszczowie w piśmie z dnia 23 października 2020 r.  

znak: 2615-SKA.4006.4.2020 poinformował, iż przesłane oświadczenia majątkowe 

wykazujące stan na dzień 31 grudnia 2019 r. poddano weryfikacji pod kątem zgodności 

ujawnionych kwot dochodów porównując je z wysokością dochodów wykazaną w zeznaniu 

podatkowym za 2019 r. oraz informacjami o dochodach będących w posiadaniu urzędu 

skarbowego, a także sprawdzeniu pod kątem prawidłowości wykazanego majątku 

nieruchomego i ruchomego w relacji z deklaracjami podatku od czynności cywilnoprawnych 

oraz ewidencją czynności majątkowych. Stwierdzone przez urząd skarbowy rozbieżności 

w poddanych analizie oświadczeniach majątkowych w zakresie wykazanego dochodu 

i nieprawidłowości dotyczących nieruchomości zostały wyjaśnione i uzupełnione przez 

składających oświadczenie. 

 

Do punktu 7 

                     Sprawy różne 

 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawach różnych. 

Radny Jerzy Wiśniewski – powiedział, iż jako reprezentant Rady Miejskiej w Społecznej 

Radzie ZOZ Włoszczowa otrzymał zaproszenie do udziału w nadzwyczajnej sesji Rady 

Powiatu, która odbędzie się w dniu dzisiejszym o godzinie 1530 w siedzibie Starostwa 

Powiatowego. Z uzyskanej od Starosty Włoszczowskiego wynika, że zgodnie z decyzją 

Wojewody Świętokrzyskiego w ZOZ Włoszczowa ma powstać 167 łóżek dla chorych na 

COVID-19. Decyzja ta będzie obowiązywała od dnia 09 listopada 2020 roku. Na posiedzeniu 

Społecznej Rady ZOZ padło sporo trudnych pytań na które Starosta Włoszczowski nie 

potrafił udzielić konkretnych odpowiedzi. Trzeba zaznaczyć, że w szpitalu jest 189 łóżek. 

Przeznaczenie 167 łózek oddziałów oraz pewnie przychodni. Burmistrz uczestniczy 

w posiedzeniach Społecznej Rady i może przekazać informację radnym  jak wygląda 

sytuacja. Dodał, że Starosta Włoszczowski nie umiał odpowiedzieć co z dalszym leczeniem 

mieszkańców naszego powiatu. W szpitalu jednoimiennym lekarz może pracować tylko 

w jednym miejscu.  Dosyć, że jest mało lekarzy to wyłączenie z leczenia w innych oddziałach 

i przychodniach spowoduje, że nie będzie miał kto leczyć w przypadku innych chorób.                     

Co dalej z leczeniem naszych mieszkańców? Gdzie będą leczeni?  

Burmistrz – powiedział: Cyt ”Z niepokojem przyjąłem informację o skierowaniu decyzji 

Wojewody na naszą lecznicę. Mogą nastąpić obawy i będą dotyczyły nas wszystkich. Jak już 

zostało wspomniane przez radnego Jerzego Wiśniewskiego od 9 listopada br. decyzją 

Wojewody nasz szpital ma się stać szpitalem jednoimiennym dla chorych na COVID-19.                

Nie jestem przeciwnikiem leczenia  osób zakażonych na COVID, ale dlaczego we Włoszczowie 

skoro w stolicy województwa  jest tyle szpitali dostępnych dla opieki zdrowotnej. Przez wiele 

lat, sukcesywnie wspieraliśmy nasz szpital we Włoszczowie, przez osoby fizyczne, wspierali 

radni obecnej i poprzedniej kadencji. My jako samorząd staraliśmy się robić to co w naszej 

mocy, ponieważ my nie jesteśmy organem prowadzącym- wspierać, aby ten szpital przetrwał. 

Dziś ta decyzja spowoduje to, że na te pytania skierowane  przez radnego Jerzego 

Wiśniewskiego myślę, że stosownie Zarząd Powiatu Włoszczowskiego wypowie się na 

nadzwyczajnej sesji, która ma się odbyć dziś o godzinie 1530. Z założenia można powiedzieć, 

że szpital jednoimienny COVID-owy to taki, który leczy tylko chorych na tego wirusa.                     

W związku z powyższym do tej pory praktyka, która była już analizowana w naszym kraju 
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mówi przepisy, że jednocześnie nie mogą być leczone w tym szpitalu inne osoby. Czyli tym 

samym znikną inne Oddziały dobrze prosperują jak: Reumatologia, Ortopedia, Przychodnie 

ale również zniknie Hospicjum. Takie są wstępne założenia. Nie wiemy w jakim kierunku to 

pójdzie. Jeśli oddziały zostaną zlikwidowane to śmiem domniemać, że one zniknął 

bezpowrotnie i się nie odbudują. Jest obawa lekarzy, personelu. Kiedyś ta pandemia odejdzie, 

wyjadą chorzy z naszego województwa i nie tylko, a w szpitalu pozostanie wiatr, odejdą 

lekarze, pacjenci zmienią placówki leczenia. A co z pacjentami obecnie przebywającymi 

w szpitalu na poszczególnych Oddziałach, w Hospicjum?  Co się z nimi będzie działo po 

9 listopada? Ja wyrażam swój sprzeciw.  Jednocześnie chcę zaapelować do Zarządu Powiatu 

na czele z panem Starostą, aby wykorzystał wszelkie narzędzia prawne i inne możliwości, aby 

ta decyzja pana Wojewody była cofnięta.  Na dzień dzisiejszy taka możliwość istnieje 

w postaci odwołania się od tej decyzji  do Ministra. 

Przewodniczący Rady – powiedział, że szpital jest naszym dobrem i musimy o niego dbać. 

Co się stanie z nim gdy ustąpi pandemia?  To pytanie należy zadać i uzyskać odpowiedź. 

Nasze obawy i pytania przedstawi na nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu nasz przedstawiciel -

radny Jerzy Wiśniewski.   

Radny Jerzy Wiśniewski – powiedział, że zadał już to pytanie Staroście Włoszczowskiemu. 

Na posiedzeniu komisji decyzja Wojewody została odczytana. W decyzji nie ma informacji 

o źródle finansowania. Starosta Włoszczowski też nie potrafił wskazać tego finansowania. 

Stworzenie 167 łóżek dla chorych na COVID to jest bardzo duże przedsięwzięcie. Szpital 

dysponuje 12 respiratorami na 167 łóżek, brak lekarzy. Kto będzie leczył, skąd środki 

finansowe? Na te wszystkie pytania brak jest odpowiedzi.  Dzisiejsza nadzwyczajna sesja 

zwołana jest z inicjatywy radnych opozycyjnych. Obawiają się, że szpital zostanie 

zlikwidowany.  

Radny Zbigniew Woldański – powiedział, że w Hospicjum  ostatnie chwile swojego życia 

spędziły w dogodnych warunkach również bliskie nam osoby, można było odwiedzić, było 

blisko. W szpitalu jednoimiennym nie będzie miejsca dla Hospicjum i ten oddział zniknie 

bezpowrotnie. Pacjenci potrzebujący pomocy medycznej będą zmuszeni szukać pomocy 

w  innych szpitalach, czy to w Jędrzejowie, Końskich czy gdzieś w innym mieście  naszego 

województwa. To jest nie do pomyślenia. W naszym województwie są miasta gdzie jest 

więcej szpitali. Dodał, że jako radni podejmą stanowisko, że są przeciwni wydanej decyzji 

przez Wojewodę. Takie stanowisko przedstawi Staroście Włoszczowskiemu, przedstawiciel 

Rady Miejskiej we Włoszczowie - radny Jerzy Wiśniewski.  

Radny Michał Szafrański  -  powiedział, że jeżeli ten szpital zostanie przekształcony to kto 

będzie leczył, przecież w naszym szpitalu nie ma oddziału zakaźnego. Lekarze specjaliści tu 

pracujący przejdą do pracy poza naszym szpitalem, pewnie w  ich miejsce przyjdą specjaliści 

w dziedzinie chorób zakaźnych. 

Radna Anna Błaszczyk -  stwierdziła, że rozumie stanowisko radnych oraz strach 

mieszkańców, sytuacja pandemiczna panuje nie tylko w naszym państwie lecz na całym 

świecie. To było zaskoczenie dla wszystkich, nie było możliwości zabezpieczyć się 

wcześniej.  Wyraziła zdziwienie przedstawiania  czarnego scenariusza, który przewiduje, że  

skoro szpital będzie jednoimienny to nie wróci do normalnego funkcjonowania po ustaniu 

pandemii. Specjaliści wypowiadają się, że ten wirus będzie przez kilka lat, trzeba nauczyć się 

z tym żyć i czekać na lekarstwa i szczepionki.  Do wakacji w kraju były szpitale jednoimienne 

i później wróciły na „swoje tory”. Skąd takie obawy, że nasz szpital po tym okresie nie  wróci  

do poprzedniej formy funkcjonowania? Jeśli chodzi o Hospicjum poinformowała, że będzie 

funkcjonowało. 

Przewodniczący Rady – zapytał  Panią Annę Błaszczyk o źródło tej informacji. 

Radna Anna Błaszczyk – potwierdziła, że posiada informacje, że Hospicjum będzie 

funkcjonować i należy uspokoić mieszkańców. 

Radni dopytywali o źródło tych informacji. 

Radna Anna Błaszczyk – poprosiła o nie drążenie tego tematu. Zaproponowała, że jeżeli 



9 

 

 

Hospicjum zostanie zlikwidowane to wówczas radni będą mieli prawo radną rozliczyć. 

Dodała, że sytuacja w kraju jest na tyle trudna, że potrzeba trochę empatii i zrozumienia. 

W naszej Gminie i Powiecie ludzie również się zakażają. Panowie tworzą czarny scenariusz 

i straszą mieszkańców. Tak nie wolno robić, musimy pracować spokojnie, dyskutujmy  

i pytajmy Starostę.  

Radny Roman Sybis – stwierdził, iż te obawy, które zostały przedstawione są uzasadnione. 

Również obawia się, że po zakończeniu tej epidemii będzie potężny problem, żeby ten szpital 

funkcjonował. Osoba, która będzie reprezentowała Gminę Włoszczowę  radny Jerzy 

Wiśniewski lub Burmistrz, powinna zabrać głos dlaczego akurat Włoszczowa. Nawet nie 

pasuje układ geograficzny, dlaczego Włoszczowa, taki mały szpital, dlaczego nie Kielce, 

Jędrzejów. Tam są większe możliwości. 

 Przewodniczący Rady– odniósł się do wcześniejszej wypowiedzi radnej Anny Błaszczyk -

powiedział, że tu nikt nie straszy,  jesteśmy przedstawicielami społeczeństwa i musimy zrobić 

wszystko dla dobra szpitala i naszych mieszkańców. 

Przewodniczący Rady jak i radny Jerzy Wiśniewski  zwrócili się do radnej ponownie 

z wnioskiem o wskazanie źródła informacji dotyczącej funkcjonowania Hospicjum. 

Radna Anna Błaszczyk – zwróciła się do przedmówców, że ich wypowiedzi odbiera jako atak 

i nie udzieli odpowiedzi.  

Radny Jerzy Wiśniewski – powiedział, że obawy o szpital wyrażają również pracujący tam 

lekarze. 

Radna Anna Błaszczyk – poprosiła o  wskazanie tych lekarzy. 

Radny Jerzy Wiśniewski – powiedział, że rozmawiał z Ordynatorem Oddziału 

Ortopedycznego.   

Radna Anna Błaszczyk -   powiedziała, że informacje dotyczące funkcjonowania Hospicjum 

uzyskała od Wicestarosty Włoszczowskiego Łukasza Karpińskiego.  

Radny Zbigniew Woldański - zwrócił się do radnej mówiąc, że to jest troska o dostępność do 

leczenia dla wszystkich mieszkańców z Gminy i Powiatu. Bo jak szpital będzie jednoimienny 

to tej dostępności nie będzie takiej jak do tej pory. Zlikwidowano Odział Ginekologii i 

Położnictwa,  prowadzone były próby jego odtworzenia wówczas nie było pandemii i Oddział 

już nie wrócił. Więc te obawy nie są bezpodstawne. Nie chodzi o to, aby nie leczyć tych osób 

chorych na koronawirusa ale są miejsca gdzie jest więcej szpitali, gdzie można jeden ze 

szpitali przekształcić na szpital jednoimienny w czasie pandemii, a nie przekształca się jedyny 

szpital w jednoimienny. Nie podburzamy nikogo, tylko zwracamy uwagę na kierunek jaki 

powinni rządzący przyjąć, nie powinno się likwidować jedynej placówki  leczniczej bo ludzie 

chorują też na inne schorzenia. To, że Wicestarosta zapewnia, że będzie Hospicjum  to wcale 

nie znaczy, że tak będzie, z dostępnych informacji wynika, że w szpitalach jednoimiennych 

nie ma innych Oddziałów tylko, jest jeden Oddział COVID-owy. 

Radna Anna Błaszczyk – stwierdziła, że trzeba komuś wierzyć i zaufać.  

 

Na sesję  przybył  Wicestarosta Włoszczowski Łukasz Karpiński.               

Przewodniczący Rady – przywitał pana Łukasza Karpińskiego Wicestarostę 

Włoszczowskiego i udzielił  głosu. 

Wicestarosta Włoszczowski – Cyt. przed chwilą odbyło się posiedzenie Sztabu Kryzysowego, 

posiedzenia odbywają się codziennie. Biorą w nich udział przedstawiciele służb inspekcji 

Powiatu Włoszczowskiego i samorządów oraz Dyrektor  ZOZ we Włoszczowie. Skończyła się 

już konferencja i otrzymałem informację, że macie państwo pytania w kwestii dotyczącej 

szpitala. Postaram się na ile będę mógł udzielić odpowiedzi to odpowiem nie znam wszystkich 

pytań.   

Jeśli chodzi o decyzję pana Wojewody w sprawie utworzenia szpitala jednoimiennego 

w naszym powiecie. Pierwsza wydana decyzja opiewała na 6 łózek później na 30  w chwili 

obecnej posiadamy 18 łóżek, gdzie już 15 jest już zajętych. Sprawa respiratorów -posiadamy 

13 sztuk, szpital wystąpił do Wojewody o przyznanie dodatkowych respiratorów. Natomiast 
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jeśli chodzi o Poradnie jesteśmy w stałym kontakcie z panem Dyrektorem ZOZ, z panem 

Wojewodą, Dyrektorem NFZ. Jest trudna sytuacja w kraju jak i na świecie. Należą się  

podziękowania dla całej służby zdrowia naszego szpitala to oni wykonują bardzo trudną 

i ciężką pracę. Kwestia Poradni pan Dyrektor ZOZ rozmawiał z Dyrektorem NFZ oraz 

Wojewodą, decyzja zostanie zmodyfikowana. Wydana decyzja dotyczyła szpitala i łóżek nie 

było w niej mowy o Przychodniach. Przychodnia posiada oddzielne wejście od strony POZ, 

która oddzielona jest kurtyną. Teraz pan Starosta ma wideokonferencję ze wszystkimi 

Ordynatorami naszego szpitala  oraz z panem Dyrektorem i będą podejmowane dalsze 

decyzje. Jeśli będą  pytania, udzielę odpowiedzi w miarę posiadanej wiedzy”. 

Burmistrz -  podziękował  Wicestaroście za udzielenie odpowiedzi. Dodał, że są to pytania 

mieszkańców kierowane za pośrednictwem swoich przedstawicieli. Od 9 listopada 2020r. 

organ prowadzący musi podjąć decyzję co do szpitala, spraw Przychodni. Wczoraj na 

posiedzeniu Sztabu Kryzysowego Dyrektor ZOZ powiedział, że szpital jednoimienny musi 

mieć  o 30% więcej pielęgniarek niż szpital w trybie normalnym. Powinno być jednak o 50 % 

więcej, ponieważ istnieje duże ryzyko zakażenia personelu i będzie poddawany izolacji.                

Na pytanie ile łóżek jesteśmy w stanie zabezpieczyć jako szpital jednoimienny, Dyrektor  

ZOZ udzielił odpowiedzi, że do 100 łóżek łącznie z zabezpieczeniem pielęgniarek, 

przesuniętych z Przychodni na ten oddział, z decyzji Wojewody wynika 167 łóżek. Pytanie, 

które mieszkańcy kierują - co z pozostałymi oddziałami do tej pory funkcjonującymi: 

Chirurgią, Ortopedią, SOR-em, Hospicjum, Reumatologią? Co się z nimi stanie jak zostanie 

utworzony szpital jednoimienny? Co będzie z pacjentami, którzy obecnie przebywają na 

oddziałach, gdzie zostaną skierowani na dalsze leczenie? Co będzie z lekarzami 

poszczególnych specjalizacji pracujących na tych oddziałach? Co z osobami z innymi 

schorzeniami, do których szpitali będą przyjmowani i na jakich zasadach? 

Wicestarosta – powiedział Cyt.” Jeśli chodzi o Hospicjum jest wydzielony ryczałt i będzie 

funkcjonowało w naszym szpitalu, po rozmowie z panem  Wojewodą mamy zapewnienia. Dziś 

trwa spotkanie z  Dyrekcją ZOZ i ze wszystkimi ordynatorami i wspólnie wypracowane 

stanowisko zostanie skierowane do pana Wojewody. Będzie funkcjonowało Hospicjum, 

Reumatologia, Przychodnia ma oddzielne wejście. Dyrektor stwierdził, że może być trudność 

z obsadą niektórych Przychodni ale będą funkcjonować. Może być, że będą funkcjonować 

rotacyjnie Podstawowa Opieka Zdrowotna na chwilę obecną dla zabezpieczenia naszego 

powiatu. Przeprowadzona została rozmowa z panem Dyrektorem ZOZ w Końskich może dać 

deklarację, że każdego mieszkańca z naszego powiatu przyjmie i nie będzie robił żadnych 

problemów.  Co do obłożenia łóżek na chwilę obecną posiadamy 200 łóżek,  w tym już 70 

łóżek jest zajętych. Odział Chirurgii jest zawieszony, ponieważ lekarze mają zakażenia 

COVID. Oddział Wewnętrzny II- tam zostało przeniesione Hospicjum. Ortopedia planowane 

operacje- decyzja wszystkie planowane operacje są zawieszone. My również musimy ratować 

ludzi chorych na wirusa, jest wzrost zachorowań, jedni przechodzą łagodnie inni muszą mieć 

opiekę lekarską, nie wszyscy pacjenci wymagają podpięcia pod respirator.  

Radny Roman Sybis -  zwrócił się do Wicestarosty z pytaniem  dlaczego we Włoszczowie ma 

powstać szpital jednoimienny, dlaczego nie w Kielcach, Jędrzejowie. Czy Zarząd Powiatu 

odwołał się od tej decyzji? Czym się Wojewoda kierował wydając decyzję dotyczącą szpitala 

we Włoszczowie.  

Burmistrz – powiedział: Cyt:”Żeby tak nie było, że my jako włodarze miasta i Rada jesteśmy 

przeciwni leczeniu chorych na koronowirusa, tak nie jest. Widzimy konieczność i potrzebę. 

Rząd zapowiedział, że będą budowane szpitale polowe, ludzie tam będą leczeni, będą 

respiratory. Proszę pana, wcześniej wypowiedziała się pani radna Anna Błaszczyk, że 

wszystkiego nie możemy przewidzieć. Na początku pandemii była mowa, że przyjdzie druga 

fala zakażenia na jesień i będzie jeszcze gorzej. Na posiedzeniu Sztabu w Policji, gdzie 

w Polsce było jeszcze mało przypadków, wyszedłem z propozycją do pana Starosty, kolegów 

Wójtów i Dyrektora szpitala, abyśmy jako samorządowcy zdjęli jedną drogę w budżecie 

i przekazali po 100-200 tysięcy złotych na dostosowanie naszego szpitala pod potrzeby 
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naszych mieszkańców, ta propozycja została zaprotokołowana. Radni na pewno wyrażą zgodę 

na dostosowanie i aby  wyposażyć choćby jeden oddział, żeby służył naszym mieszkańcom. 

Jest jednak obawa, nie będzie SOR-u, dojazd do Końskich to nie trwa 5 minut, aby nie było 

tak, że chory nie zdąży w karetce dojechać  do szpitala. Są przypadki, że interwencja lekarza 

musi być natychmiastowa, odgrywają tu nawet rolę sekundy, bo są różne przypadki 

zdrowotne. Pytamy dlaczego Włoszczowa? Jest zapowiedź budowy dużego szpitala na 

Targach Kielce, szpital dziecięcy na ulicy Langiewicza wyremontowane dwa skrzydła szpitala        

można go wykorzystać. Należałoby aby Starostowie wystąpili z taką propozycją do pana 

Wojewody, Marszałka  może podpowiedzieć, że są jeszcze miejsca,  gdzie można zaadoptować 

i utworzyć szpital covidowski. Może udałoby się pozyskać lekarzy specjalistów z tamtego 

szpitala covidowskiego i zatrudnić u nas, aby leczyli naszych mieszkańców.  Dziś każdy lekarz 

jest na wagę złota, ten zawód jest bardzo wartościowym zawodem. Jeśli odejdą nasi lekarze 

ze szpitala do innych placówek to trudno będzie w przyszłości odtworzyć stan pierwotny 

z obsady lekarzy specjalistów. Dziś Włoszczowa boryka się z brakiem pełnej obsady lekarzy 

trudno znaleźć lekarza specjalistę, to co dopiero będzie za jakiś czas. Dziś lekarza ortopedę, 

chirurga każdy szpital przyjmie z miłą chęcią, nie tylko w małych aglomeracjach, w dużych 

też.” 

Radny Jerzy Wiśniewski – powiedział: Cyt: „Padła z pana ust panie Starosto deklaracja, że 

szpital w Końskich będzie przyjmował pacjentów z Włoszczowy. Pytam ile Włoszczowa 

posiada na stanie karetek  pogotowia? Mało kto swojego chorego jest w stanie zawieść do 

szpitala. Co z osobami chorymi, samotnymi, starszymi na wsiach?  Kto ich zawiezie do 

szpitala?” 

Wicestarosta – powiedział: Cyt. „Ten temat proszę pozostawić lekarzom. Dziś jest 

konferencja z udziałem lekarzy, Dyrekcji ZOZ i podejmą decyzję. Decyzję Wojewody 

Starostwo otrzymało  do wiadomości. Co do służb  Wojewody, czy ten czy inny szpital nie 

wchodzimy w kompetencje, Sztab Kryzysowy posiada doradców, specjalistów lekarzy 

w temacie chorób zakaźnych i to wszystko jest konsultowane. Padło pytanie dlaczego 

Włoszczowa, została zamieszczona wypowiedź pana Wojewody na stronie Internetowej 

Starostwa, gdzie nasze województwo zostało podzielone na wschód, zachód, centrum tych 

szpitali ratujących życie i zdrowie chorych. Co do zabezpieczenia szpitala covidowskiego nie 

wszyscy będą leczeni w Końskich, natomiast obłożenie naszego szpitala jest niewielkie, 

ryczałt i kontrakt nie jest wykonywany. Jeśli nie wykonamy tego ryczałtu oddziały: 

Wewnętrzny, Chirurgii, Ortopedii   zostały zawieszone,  musimy się my zastanowić jak ten 

ryczałt wypracować. Jest kolejny problem - szpital, szpitale hybrydowe, działa tylko jeden 

oddział wychodzi, że jest zakażenie koronawirusem  oddział jest zawieszany pacjenci nie są 

przyjmowani, a ryczałt? Temat łóżek jak to będzie finansowane - otrzymaliśmy dofinansowane 

w kwocie 2 miliony złotych z Regionalnego Programu Operacyjnego  na zakup niezbędnych 

środków, z tej kwoty wydano prawie 500 tysięcy złotych. Robimy wszystko, aby wspomóc 

pracowników, lekarzy, cały personel naszego szpitala.  W naszym powiecie jest zamkniętych 

kilka ośrodków POZ i też otrzymujemy telefony od mieszkańców z różnymi problemami 

dotyczącymi ich leczenia. Staramy się, aby w teleporadach mieszkańcy byli przyjmowani, co 

do dalszego zabezpieczenia oraz informacji na pewno będę więcej wiedział po spotkaniu pana 

Starosty z Dyrekcją ZOZ, ordynatorami. 

Radny Jerzy Wiśniewski – zapytał czy po dzisiejszej nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu,  

Zarząd  Powiatu przekaże  decyzję,  co będzie funkcjonowało, a co nie.  

Wicestarosta – powiedział: Cyt. „Składał podziękowania na ręce pana Jerzego 

Wiśniewskiego, który jest przedstawicielem Rady Miejskiej w Społecznej Radzie ZOZ 

Włoszczowa za pomoc i wsparcie jakie udziela Rada i pan Burmistrz na rzecz naszego 

szpitala. Zgodnie ze statutem Rada Społeczna musi zaakceptować plan finansowy szpitala 

i oddziałów w szybkim trybie, Rada się zebrała zostały podjęte uchwały. Jest sprawozdanie 

jaki jest udział poszczególnych Gmin z Powiatu, przedsiębiorstw, osób fizycznych w pomocy 

finansowej dla szpitala.  Na dzisiejszej sesji na pewno wiele pytań zostanie rozwiązanych w 
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programie jest wystąpienie pana Dyrektora ZOZ w sprawie finansowania, kondycji szpitala. 

Stanowisko Zarządu Powiatu na pewno będzie zbieżne ze stanowiskiem Dyrekcji ZOZ, tak aby 

szpital po tej wielkiej pandemii normalnie funkcjonował.” 

Przewodniczący Rady – zapytał czy decyzja Wojewody jest ostateczna  w sprawie utworzenia 

szpitala jednoimiennego, czy Zarząd Powiatu poczynił kroki, aby to zmienić?  

Wicestarosta – Cyt.” Z chwilą otrzymania do wiadomości  - decyzja została nałożona na 

szpital,  w piątek w godzinach popołudniowych, następnie weekend zebrał się Zarząd w trybie 

online i szukaliśmy pewnych rozwiązań. W poniedziałek pan Starosta udał się na rozmowę 

z panem Wojewodą w tej kwestii. Podobne do państwa myśmy również zadawali podobne 

pytania. Natomiast nie mogę podważać decyzji pana Wojewody ponieważ ma on odpowiednie 

do tego służby, które na pewno pomagają mu w podejmowaniu decyzji i kierunków. Sztab 

Kryzysowy naszego województwa decyduje o tym, jak również i wydział merytoryczny Urzędu 

Wojewódzkiego. Następnie rozmowy, konsultacje z panem Dyrektorem Orlińskim 

i Dyrektorem Krupą. Ta sprawa została również przedstawiona Radzie Społecznej ZOZ. Była 

rozmowa z panem Wojewodą o tych sprawach, Przychodni, Hospicjum to już na wstępie 

mojej wypowiedzi przedstawiłem  to państwu. Więcej odpowiedzi na państwa pytania można 

uzyskać dziś na sesji z udziałem pana Dyrektora. Zarząd Powiatu od chwili uzyskania 

informacji podjął działania  i je państwu przedstawiłem, działania dalej będą podejmowane. 

Było spotkanie z panem Orlińskim i Cichoniem w sprawie zabezpieczenia łóżek, gdzie była 

mowa o 30, aby rozszerzyć o łóżka z Rehabilitacji, Hospicjum przeniesione na oddział 

Wewnętrzny i dalej musimy dbać o zdrowie naszych mieszkańców. Co do decyzji pana 

Wojewody po rozmowie mogę powiedzieć, że decyzja zostanie zmodyfikowana.” 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy pozostanie Hospicjum innych oddziałów nie koliduje ze 

szpitalem jednoimiennym. 

Wicestarosta – Cyt. „Nie koliduje, szpital dla zabezpieczenia łóżek, to są dwie różne rzeczy.  

Szpital to cały budynek, to przychodnie, oddziały teraz mówimy o łóżkach. Jeśli chodzi 

o Hospicjum jest osobną częścią naszego szpitala, a inne oddziały część z nich jest 

zawieszona, mówiłem o tym na wstępie, część obłożona jest na COVID. Na pytanie pana 

Przewodniczącego Rady czy szpital pozostanie tylko jednoimienny dziś nie mogę tego 

potwierdzić. 

Radny Zbigniew Woldański  - zwrócił się do Wicestarosty Cyt: „Informował pan, że 

Hospicjum pozostanie. Proszę powiedzieć, zgodnie z przepisami jak wygląda sprawa jeśli 

będzie szpital jednoimienny, czy w tym szpitalu według przepisów prawa może znajdować się 

inny oddział? Zapewniał pan, iż będą prowadzone rozmowy, czy istnieje prawna możliwość? 

Szpital zostanie przekształcony w jednoimienny, czy tam mogą być zgodnie z prawem inne 

oddziały?  To jest zasadnicza sprawa. Jaką później państwo podejmiecie decyzję to jest inna 

sprawa, Przychodnie, które są  w tym budynku  pozostaną i będą mogły funkcjonować  jeśli 

tak to możemy dyskutować, jak na razie nie ma podstawy prawnej do tego  co pan nam 

mówi.” 

Wicestarosta – Cyt. „Co do podstawy prawnej - nie wskażę tego państwu, gdyż nie chcę 

nikogo wprowadzić w błąd.  Poinformowałem państwa, że jesteśmy po rozmowach z Dyrekcją 

i panem Wojewodą, iż decyzja ulegnie modyfikacji.  Co do pytania radnego Romana Sybisa- 

pytał pan dlaczego akurat Włoszczowa, powiedziałem wcześniej o wykonaniu ryczałtu, 

kontraktu i sytuacji jaka jest obecnie, to też państwo muszą wziąć pod uwagę. Trzeba również 

wziąć pod uwagę decyzję lekarzy, gdyż ja  nie jestem Dyrektorem od spraw medycznych, 

zapadnie decyzja taka, aby nie zaburzyła funkcjonowania szpitala w naszym powiecie.” 

Radny Jerzy Wiśniewski – zapytał o Podstawową Opiekę Zdrowotną, jeśli szpital stanie się 

jednoimienny czy lekarze i Przychodnie będą miały informację, gdzie mają kierować 

pacjentów, do których szpitali. 

Wicestarosta – Cyt. „Procedury są i będą prowadzone, nie będzie tak, że mieszkańcy nie będą  

poinformowani, każdy będzie poinformowany w środkach masowego przekazu  i jak 

postępować w szczególnych przypadkach.” 
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Dariusz Górski Skarbnik Gminy – zapytał czy całość zostanie sfinansowana z NFZ, czy NFZ 

sfinansuje tylko koszty leczenia . 

Wicestarosta – Cyt. „Stawki, koszty przygotowania, nasze oddziały zgodnie z przepisami   

w części są przygotowane, nie trzeba dodatkowych nakładów finansowych. Jeśli już chodzi 

o kwestie finansowe jest Rozporządzenie Prezesa NFZ  o finansowaniu walki z COVID- 19.” 

Radny Zbigniew Woldański – cyt. „Dużo pan mówił, iż oddziały nie wykonują  swoich 

limitów i są braki na które pan zwracał uwagę. Czy w takim razie, w związku z epidemią 

i trudną sytuacją finansową naszego szpitala, czy Zarząd Powiatu, panowie Starostowie czy 

to nie była  państwa inicjatywa, aby ten szpital przekształcić w jednoimienny, czy też to była 

odgórna decyzja  wymyślona  przez kogoś w  województwie, czy w Ministerstwie Zdrowia?” 

Wicestarosta – Cyt. „Ta decyzja nie była konsultowana z nami, decyzja została nałożona na 

ZOZ Włoszczowa.” 

Radny Dariusz Gieroń – zapytał co z pacjentami, którzy obecnie przebywają w szpitalu i co 

z lekarzami, którzy obecnie pracują, jak szpital zostanie przekształcony w jednoimienny. 

Takie informacje powinny być przekazane mieszkańcom. 

Wicestarosta – Cyt. „Do każdego pacjenta przyjeżdża karetka pogotowia, wykonują ogromną, 

trudną  pracę, a chorych na koronowirusa w naszym powiecie jest spora liczba.  Nie ma takiej 

sprawy, aby chory na koronowirusa mieszkaniec naszego powiatu nie posiadał łóżka 

w naszym szpitalu, natomiast co do innych schorzeń będą odpowiednie procedury jak 

postępować. Dziś nie jestem w stanie na wszystko udzielić odpowiedzi, gdyż nie jestem 

prawnikiem. Dziś będzie można zadawać pytania panu Dyrektorowi szpitala, na to 

posiedzenie jest zaproszony pan Burmistrz.  Sytuacja w szpitalu jest trudna, sprawa lekarzy 

prowadzone są rozmowy, to ciąży na nas, na Zarządzie Powiatu.” 

Radny Dariusz Gieroń – powiedział, żenie otrzymał odpowiedzi na zadane pytanie co 

z pacjentami obecnie przebywającymi w szpitalu. Pyta bo nie będzie  uczestniczył 

w posiedzeniu nadzwyczajnej sesji Powiatu, czy chorzy po 9 listopada będą przewożeni do 

innych szpitali, co będzie  z lekarzami, pielęgniarkami. 

Wicestarosta -  Cyt. „Na samym wstępie informuję nie jestem medykiem, nie znam wszystkich 

procedur, dobrze byłoby, aby to pytanie dziś zostało skierowane do pana Dyrektora szpitala, 

radny Jerzy Wiśniewski poinformował, iż to pytanie zostanie zadane dziś panu Dyrektorowi. ” 

Radny Marek Gołda – zwrócił się do radnego Jerzego Wiśniewskiego, który będzie 

uczestniczył w nadzwyczajnej sesji, aby zadał pytanie lekarzom  Ordynatorom jakie jest ich 

zdanie  w kwestii przekształcenia naszej placówki w szpital jednoimienny.  

Radna Anna Błaszczyk – zwróciła się z pytaniem  do Wicestarosty, aby uspokoić 

mieszkańców, czy po opanowaniu tej strasznej epidemii, kiedy już nie będzie potrzebny  

szpital jednoimienny, czy szpital wróci do swojej pierwotnej działalności. 

Wicestarosta – Cyt. „Wszystko będzie robione, aby przywrócić stan pierwotny , są 

prowadzone rozmowy z lekarzami, gdyż część lekarzy składa rezygnację. Prowadzimy 

rozmowy i będziemy robić wszystko jako Zarząd Powiatu, aby szpital wrócił do poprzedniego 

funkcjonowania, to jest priorytetem Zarządu, żeby ten szpital funkcjonował i zadbał 

o chorych.” 

Burmistrz -  Cyt. „Cały czas temat toczy się wokół decyzji, która funkcjonuje w obiegu 

prawnym i ma swoją wykonalność, a mianowicie od 9 listopada szpital Włoszczowski decyzją 

Wojewody ma się stać szpitalem jednoimiennym. Pan Starosta cały czas używa określenia, że 

ta decyzja będzie zmieniona jest pytanie do pana, czy w trybie administracyjnym zostanie ona 

zmieniona i szpital nie będzie jednoimienny tylko hybrydowy, a jeżeli nie i będzie 

jednoimienny to obowiązują wszelkie zasady, przepisy stosowane w placówkach 

jednoimiennych. Nie trzeba szukać odpowiedzi  u Dyrektora, lekarzy, trzeba sięgnąć do 

przepisów, które mówią jednoznacznie co to jest szpital jednoimienny i jakie powinien 

spełniać wymogi, wymogi w postaci łączenia, a łączenia takiego nie ma. Trzeba sobie 

powiedzieć  wprost czy będzie decyzja w trybie administracyjnym czy tylko jest tak na słowo, 

że będzie zmieniona. Każda decyzja zawiera kilka elementów między innymi podstawę 
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prawną, na podstawie czego została wydana. Tak i w tym przypadku przepisy prawa odnoszą 

się do szpitali jednoimiennych. Czy w trybie KPA zostanie ona zmieniona i ewentualnie czy 

szpital będzie szpitalem hybrydowym czyli  łączonym.” 

Wicestarosta -  Cyt. „Na to zadane pytanie na pewno dziś bądź jutro otrzyma pan odpowiedź  

od Wojewody, którą to pan Wojewoda podejmie. My będziemy rekomendować o tym, co żeśmy 

rozmawiali  wspólnie, bo to nie Zarząd Powiatu sam lecz wspólnie, po rozmowach z dyrekcją, 

która musi podjąć rozwiązanie. Bo nie może być tak, że Zarząd, my nie jesteśmy medykami 

i nie będziemy decydować za szpital, to tam pracująca załoga wie naprawdę co trzeba zrobić 

i jak to trzeba zrobić, my ich będziemy wspierać, nasze stanowisko będzie również zawarte 

i zbieżne ze stanowiskiem służby zdrowia z naszego szpitala.” 

Radny Zbigniew Woldański – zapytał, czy decyzja podjęta w wyniku debaty z Dyrektorem, 

lekarzami i ordynatorami ma wpływ na decyzję administracyjną czy będzie to szpital 

hybrydowy czy  jednoimienny.  Czy jest możliwość odwołania się od decyzji Wojewody. 

Wicestarosta – Cyt. „Aby się odwołać od decyzji mamy na to 14 dni i musimy mieć argumenty 

za tym przemawiające i szpital i pracownicy i nasza Rada pracujemy nad tym, czy 

rozwiązanie to utrzymać aby decyzja uległa modyfikacji to wszystko jest konsultowane 

z pracownikami, lekarzami naszego szpitala.”  

Radny Zbigniew Woldański -  zapytał jak to jest prawnie możliwe. 

Wicestarosta – Cyt. „Powiedziałem to co rozmawiał pan Starosta z Wojewodą.” 

Radny Zbigniew Woldański – zapytał czy to zależy od Wojewody czy uzna czy nie. 

Wicestarosta – Cyt. „Tak, ale mamy zapewnienia, że do porozumienia  dojdziemy 

i zabezpieczymy tą sytuację Hospicjum, oddziały i przychodnie.” 

Burmistrz – zapytał czy w trybie administracyjnym . 

Wicestarosta – Cyt. „Wszyscy państwo oczekujecie ode mnie odpowiedzi, których sam nie 

znam, stanowisko państwa dziś zostanie przekazane, będzie decyzja pana Wojewody, Zarząd 

zrobi wszystko, aby zająć wspólne stanowisko wraz z pracownikami szpitala, aby to zajęte 

nasze stanowisko było dobrem  dla szpitala. ”                 

Radny Zbigniew Woldański – zwrócił się do Wicestarosty - powiedział, że jego pytanie 

dotyczyło tego czy nie było sugestii, propozycji ze strony  Starostwa, Zarządu, żeby stworzyć 

taki szpital bo daje to jakieś profity i rozwiązanie kwestii finansowej. 

Radny Marek Gołda – powiedział, że „walczymy o wszystkich chorych tych chorych na 

wirusa i tych chorych na inne schorzenia i to trzeba uszanować. ” 

Radny Zbigniew Woldański - zapytał kiedy będzie  ostateczna decyzja. 

Wicestarosta -  Cyt. „Wiedza będzie na pewno wcześniej, jeśli zostanie zmieniona decyzja to 

zostanie przesłana informacja do Wójtów i pana Burmistrza i Rady Społecznej ZOZ. Gorące 

podziękowania dla włodarzy, radnych ze wszystkich Gmin Powiatu za wsparcie, które 

udzielone zostało dla dobra naszego szpitala. Zarząd Powiatu i Rada w tej kadencji miała do 

podjęcia trudną decyzję o pokrycie strat finansowych za 2018 rok w kwocie 4,5 miliona 

złotych. Chcę zaznaczyć, składałem również podziękowania dla wszystkich radnych 

z poszczególnych Gmin za wsparcie finansowe przy budowie dróg, dzięki temu 

zaoszczędziliśmy pieniądze i strata szpitala została pokryta. Gdyby ta strata nie została 

pokryta wówczas szpital byłby zamknięty, za 2019 rok strata do pokrycia pozostaje mniejsza 

i wynosi 2 miliony złotych, przy dobrej współpracy samorządów możemy nasz szpital 

uratować, Zarząd ostatnio podjął decyzję o przekazaniu 1,1 miliona złotych na pokrycie strat 

finansowych szpitala za 2019 rok  aby zmniejszyć dług. Dalej Zarząd wspiera szpital, 

dofinansowuje do opracowania dokumentacji technicznej na przebudowę, modernizację  

oddziału Rehabilitacji, Chirurgii, dofinasowanie do Hospicjum. ” 

Radny Zbigniew Woldański – zapytał czy te środki są wydane nieodpowiednio.  

Wicestarosta – Cyt. „Wystąpiliśmy na wiosnę o środki na przebudowę oddziału Chirurgii, 

który jest w złym stanie technicznym, aby te sale posiadały oddzielne izolatki, nie udało nam 

się pozyskać środków finansowych. To teraz wprowadzamy środki finansowe na opracowanie 

dokumentacji projektowej, aby chociaż jeden oddział dostosować tak, aby te sale posiadały 
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wspólny sanitariat. Obecnie tego nie ma. Prowadzone są wszystkie działania, zabiegi po to, 

aby wspomóc czy środkami z Regionalnego Programu czy też z Programu Funduszu 

Sprawiedliwości gdzie w roku ubiegłym otrzymaliśmy kwotę w wysokości 300 tysięcy złotych.  

Duże podziękowania dla każdego za wsparcie od osób fizycznych, przedsiębiorców 

samorządowców dla szpitala. ”  

Przewodniczący Rady – stwierdził, iż te najważniejsze pytania padły. Podziękował 

Wicestaroście za udzielenie odpowiedzi na zadawane pytania.  

Wicestarosta –podziękował za możliwość zabrania głosu na sesji.  

Radna Anna Błaszczyk – poinformowała, iż na ulicy Młynarskiej jest rozpoczęta budowa 

ronda, mieszkańcy miasta przemieszczają się samochodami, jest problem przy ulicy Góral po 

lewej stronie ulicy Młynarskiej rosną tam potężne chaszcze, krzaki. Mijające się samochody, 

a przede wszystkim  samochód z prawej strony jest uszkadzany, brak jest również 

odpowiedniej widoczności.  

Burmistrz – powiedział, że będzie interweniował w tej sprawie.  

Radny Piotr Turczyński – zapytał czy Urząd rozważał kwestię prowadzenia sesji zdalnie, 

gdyby się okazało, że spora część radnych przebywa na kwarantannie. 

Michał Suliga Informatyk – udzielił odpowiedzi, że obecny system nie przewiduje takiej 

możliwości. Musielibyśmy  zainwestować środki finansowe albo  w przystawkę , co mogłoby 

się skończyło źle. Natomiast  system  w pełni  przygotowany do zdalnej sesji oraz do 

zdalnego głosowania to duży wydatek.  Ostatnia oferta, która do nas wpłynęła to kwota 65 

tysięcy złotych. To jest do przemyślenia, trzeba byłoby również zakupić dla każdego radnego 

tablety. 

Przewodniczący Rady – stwierdził, że pytanie jest zasadne ale argumenty, które informatyk 

przedstawił są ważne, to jest spory wydatek. 

Do punktu 8  

Przewodniczący Rady– stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął obrady 

dwudziestej trzeciej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.       

 

 

 

 

           Protokołował                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

/-/ Mirosław Witkowicz                                                              /-/ Grzegorz Dudkiewicz 

 


